
 
 

 

Bună seara, 

Problema pe care o văd cu privire la noile norme intrate în vigoare în acest an și proiectul noii legi a psihologilor este graba cu care se 

dorește implementarea măsurilor cuprinse în ele. Tocmai această grabă a creat valul de proteste fără precedent din comunitate.  

O soluție normală ar fi fost aplicarea noilor norme începând cu anul universitar 2019-2020 pentru noul contingent de studenți care va 

dori să urmeze profesia de psiholog, clinician sau psihoterapeut. Pentru studenții care urmează în prezent o facultate de profil, 

indiferent de anul de învățământ în care se află, a-i obliga acum să mai urmeze niște de ani în plus de formare sau de master înseamnă 

a schimba regulile jocului în timpul jocului.   

În concluzie nu conținutul normelor sau a noii legi constituie problema primordială, ci una de principiu și anume data intrăr ii lor în 

vigoare și data de când noile măsuri (amendate corespunzător) încep să-și producă efectele juridice. 
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